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ID Titel Agendapunt Toezegging Portefeuillehouder Voorstel tot 
afdoening 

Inhoudelijke 
beantwoording 

556 Enquetes: 
samenstelling, 
toetsing kwaliteit en 
borging 
onafhankelijkheid 

Forum Samenleving 01-
10-2024 12. 
Raadsvoorstel 
Participatiebeleid: Eén 
gemeenschap, één stad: 
samen bouwen we 
Rijswijk (RV 24-044) 

Wethouder van de Waart 
zegt toe de raad 
schriftelijk te 
informeren over 
onderstaande vragen:  - 
Wie stelt de enquêtes 
samen?  - Wie toetst de 
kwaliteit van de 
vraagstelling?  - En wie 
borgt de 
onafhankelijkheid van 
deze enquêtes? 

Armand van de 
Laar 

Ja De vragen zijn 11-10-
2024 schriftelijk 
beantwoord. 

555 Personele bezetting 
van het 
participatieteam 

Forum Samenleving 01-
10-2024 12. 
Raadsvoorstel 
Participatiebeleid: Eén 
gemeenschap, één stad: 
samen bouwen we 
Rijswijk (RV 24-044) 

Wethouder van de Waart 
zegt toe om de raad 
schriftelijk te 
informeren over de 
personele bezetting van 
het participatieteam. 
Want er wordt in het 
participatiebeleid 
gesproken over een 
contactpersoon per 
proces, een 
verantwoordelijke op 

Armand van de 
Laar 

Ja De vragen zijn 11-10-
2024 schriftelijk 
beantwoord. 
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inhoud, 
vertegenwoordiger 
inhoud en een beslisser. 
Is het team groot 
genoeg? 

553 Reden van 
vertraging 
onderzoek - Motie 
Wijkbudgetten (Wij. 
Rijswijk) van 5 juli 
20224 (Kaderdebat) 

Forum Samenleving 01-
10-2024 12. 
Raadsvoorstel 
Participatiebeleid: Eén 
gemeenschap, één stad: 
samen bouwen we 
Rijswijk (RV 24-044) 

Wethouder van de Waart 
zegt toe na te gaan 
waarom het onderzoek 
naar aanleiding van de 
overnomen motie 
Wijkbudgetten (Wij. 
Rijswijk, Kaderdebat 5 
juli 2022) pas in het 2e 
kwartaal van 2025 zal 
starten. En de 
uitkomsten van de 
onderzoek dus niet zijn 
meegenomen in het 
participatiebeleid.  En 
zal de raad hier 
schriftelijk over 
informeren. 

Armand van de 
Laar 

Ja De vragen zijn 11-10-
2024 schriftelijk 
beantwoord. 

543 Dashboard met alle 
verstuurde 
beschikkingen 

Forum Stad en 
Samenleving 11-06-
2024 5. Zienswijze 
Ontwerpbegroting 2025 

Wethouder van Damme 
zegt toe te kijken of het 
Servicebureau - als 
dienst - een dashboard 

Larissa Bentvelzen Ja Het servicebureau heeft 
geen direct inzicht in de 
beschikkingen. Zij 
werken met gegevens uit 
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gemeenschappelijke 
regeling Servicebureau 
Jeugdhulp Haaglanden 
(SbjH) 

kan maken met hierin 
alle verstuurde 
beschikkingen. En de 
raad hierover te 
informeren. 

het berichtenverkeer, 
zoals facturatiegegevens, 
verzoeken om 
toewijzingen (VOT’s) en 
verzoeken om 
wijzigingen (VOW’s). Op 
basis van deze data heeft 
het servicebureau wel 
dashboards beschikbaar 
die inzicht geven in de 
mate waarin de VOT’s en 
VOW’s worden benut 
(verzilvering) en hoe dit 
zich over de jaren heeft 
ontwikkeld. 

540 Uitgangspunten en 
kaders door de raad 
te laten meegeven 
voor het nieuwe 
Inkoop- en 
Aanbestedingsbeleid 

Forum Samenleving 14-
05-2024 10. 
Raadsvoorstel 
Vaststelling rapport 
Rekenkamer Inkoop- en 
aanbestedingsbeleid (RV 
24-023) 

Wethouder zegt toe te 
onderzoeken hoe de 
raad uitgangspunten en 
kaders aan de voorkant 
van het proces kan 
meegeven. En de raad 
hier voor de zomer over 
te informeren. 

Werner van 
Damme 

Ja Motie Rekenkamer 
onderzoek inkoop- en 
aanbestedingsbeleid (GL, 
PvdA, CDA, Wij. Rijswijk 
en CU) ingediend 

530 Hoeveel jeugdzorg 
in nieuwbouwwijken 

Forum Samenleving 12-
03-2024 10. RIB 24-014 
Onderzoeksrapport Grip 

Wethouder zegt toe na 
te gaan hoeveel 
jeugdzorg er wordt 

Larissa Bentvelzen Ja Afdoening in aparte 
bijlage 
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en Sturing op de 
jeugdhulpkosten en RIB 
24-013 Actieplan 
Preventief Jeugdbeleid 
2024 

gegeven in 
nieuwbouwwijken en de 
raad hierover te 
informeren. 

473 Last onder 
dwangsom 

Forum Samenleving 16-
05-2023 14.f. Vragen 
D66 - RIB 23 038 en RIB 
23 043, over het 
beleidsplan en het 
jaarverslag van de politie 

Burgemeester zegt toe 
met de politie te 
overleggen over de 
mogelijkheden van "last 
onder dwangsom" in de 
komende gesprekken 
die zij met de politie 
voert. 

Huri Sahin Ja RIB 24 065 Stand van 
zaken Digitaal Opkopers 
Register, Beleidsregel 
aanpak heling en 
handhavingsmatrix 2024 
en Beleidsregel 
drugshandel op straat 
gemeente 

409 Stand van zaken H10 
dashboard met 
informatie voor de 
raad 

Forum Samenleving 07-
02-2023 12. RIB 22-090 
Raadsrapportage Sociaal 
Domein en RIB 22 092 
Prognose BUIG resultaat 
2022 

Wethouder zegt toe na 
te gaan wat de stand 
van zaken is van het  
regionale H10 
dashboard, met hierin 
onder meer informatie 
voor de gemeenteraad. 
Ze zal de raad hierover 
informeren. 

Larissa Bentvelzen Ja Er wordt geen regionaal 
dashboard voor 
raadsleden ontwikkeld. 
In plaats daarvan wordt 
de regiovisie monitor 
jaarlijks voor raadsleden 
gepubliceerd. 

325 Ondersteuning van 
iPhones door slimme 
verkeerslichten 

Forum Stad en 
Samenleving 09-06-
2022 9. IB 22011 Ruimte 
voor binnensport Rijswijk 

In afwezigheid van 
wethouder B. Lugthart 
zegt wethouder L. 
Bentvelzen het volgende 

Larissa Bentvelzen Ja Inmiddels werken 
slimme verkeerslichten 
ook met IPhones. 
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toe.  Na te gaan of de 
slimme verkeerslichten 
ook gebruikt kunnen 
worden door iPhones. 
En de raad hierover te 
informeren. 

334 Dashbord Forum Stad en 
Samenleving 24-05-
2022 6. Zienswijze 
begrotingswijziging 
2022 en begrotingen 
2023 GR GGD en VT 
Haaglanden 

Wethouder zegt toe na 
te vragen wanneer het 
Dashbord live gaat en 
hierover de raad te 
informeren. 

Larissa Bentvelzen Ja Er wordt geen regionaal 
dashboard voor 
raadsleden ontwikkeld. 
In plaats daarvan wordt 
de regiovisie monitor 
jaarlijks voor raadsleden 
gepubliceerd. 

290 Discussie WMO Forum Samenleving 07-
12-2021 10. 
Raadsvoorstel 
Inkoopvisie WMO H5 (21 
068) 

Wethouder Bentvelzen 
zegt aan mevrouw Van 
Amerongen (GBR) toe 
om in 2022 met de 
nieuwe raad de 
fundamentele discussie 
te voeren over "Waar 
zijn we wél en niet van 
bij WMO?”. Een 
discussie over 
bovenwettelijke zaken. 

Larissa Bentvelzen Ja Presentatie aan de raad 
is hierover gegeven op 3 
september 2024 

 


